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                              إعادة تشغيل رحلة طيران الشرق الأوسط ME211/212  
                                          الى باريس ليوم الخميس 25 نيسان 2024


بيروت في 24 نيسان 2024 : عطفاً على البيان الصادر صباح اليوم حول إلغاء رحلة شركة طيران الشرق الاوسط المتوجهة من والى باريس ME211/212 ليوم الخميس 25 نيسان 2024 وذلك بسبب الإضراب المعلن من قبل المراقبين الجويين في مطار شارل دوغول ، يسرنا إعلام مسافرينا الكرام أنه بنتيجة الاتصالات التي قامت بها شركات الطيران مع سلطات مطار شارل دوغول - باريس، تم السماح لشركة طيران الشرق الاوسط – الخطوط الجوية اللبنانية بتشغبل رحلتها المتوجهة من والى باريس ME211/212 ليوم الخميس 25 نيسان 2024 وفق مواعيدها المعلنة سابقاً.
يرجى من ركابنا الكرام التنسيق مع مكاتب السياحة والسفر أو مع مركز الاتصالات التابع للشركة MEA   Call Center  لتأكيد إعادة حجوزاتهم.

للمزيد من المعلومات: يرجى مراجعة مركز الإتصالات MEA Call Center -01-629999- callcenter@mea.com.lb  

شكراً لتفهمكم وتعاونكم معنا.


دائرة العلاقات العامة 
شركة طيران الشرق الأوسط








MEA flight ME211/212 for Thursday 25th of April 2024 has been reinstated

Beirut: April 24th, 2024: Further to the statement issued this morning regarding the cancellation of Middle East Airlines – Air Liban flight to and from Paris ME211/212 for Thursday, April 25, 2024, due to the strike announced by the  air traffic controllers at Charles de Gaulle Airport- Paris, we are pleased to inform our valued passengers that, as a result of the negotiations  made by the airlines with Charles De Gaulle authorities , Middle East Airlines flight to and from Paris ME211/212 on Thursday 25 April 2024 has been reinstated and will be operated according to its previously announced schedule.
Our valued passengers are kindly requested to coordinate with their travel agents or MEA Call Center to reconfirm their bookings.
        For more information: Please refer to MEA Call Center -01-629999- callcenter@mea.com.lb 

       Thank you for your understanding and cooperation with us.


Public Relations Department
Middle East Airlines-Air Liban
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